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ΕΡΩΤΗΣΗ
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Θέμα: «Άμεση λύση για τους συμπολίτες μας με αναπηρίες στο νομό Κοζάνης, που χρήζουν

οδοντιατρικών επεμβάσεων με ολική νάρκωση»

Ανεπίτρεπτη ταλαιπωρία βιώνουν οι συμπολίτες μας με αναπηρίες και οι οικογένειές τους

στο νομό Κοζάνης, κάθε φορά που χρειάζεται να υποβληθούν σε  οδοντιατρικές επεμβάσεις που

χρήζουν  ολικής  νάρκωσης,  καθώς  αναγκάζονται  να  μετακινούνται  εκτός  περιφέρειας και

μάλιστα να υπομένουν πολύμηνη αναμονή.

Αναλυτικότερα, σύμφωνα με καταγγελίες που έχουμε δεχθεί, υπάρχουν πολλές περιπτώσεις

όπου ακόμα και για απλές οδοντιατρικές πράξεις, όπως εξαγωγές δοντιών, ιατρικά απαιτείται ολική

νάρκωση, καθώς κρίνεται ότι  η αναπηρία σε αυτές τις  συγκεκριμένες περιπτώσεις  δεν  καθιστά

εφικτή την αναγκαία συνεργασία των ασθενών κατά τη διάρκεια των οδοντιατρικών επεμβάσεων.

Όπως περιγράφεται από συγγενείς ΑμεΑ, δεν υπάρχει δημόσια δομή υγείας εντός του νομού που

να αναλαμβάνει τις οδοντιατρικές επεμβάσεις υπό ολική νάρκωση, αντιθέτως γίνεται παραπομπή

των  ασθενών  στη  Θεσσαλονίκη και  συγκεκριμένα  στο  Γενικό  Νοσοκομείο  Θεσσαλονίκης  «Γ.

Γεννηματάς  -  Ο  Άγιος  Δημήτριος».  Πέρα  από  τις  δαπάνες  μετακίνησης και  τις  πρακτικές

δυσκολίες που  περιλαμβάνει  η  μεταφορά των  ασθενών  υπό  δύσκολες  συνθήκες  πόνου,  στη

Θεσσαλονίκη -βάσει των περιγραφών- βρίσκονται αντιμέτωποι με μακρά αναμονή μηνών. Όπως

γίνεται αντιληπτό,  τελικά ο  πόνος καθιστά  μονόδρομο τον  ιδιωτικό τομέα,  για όσους βεβαίως

έχουν την  οικονομική δυνατότητα να ανταπεξέλθουν στο  υψηλό κόστος,  ενώ δεν λείπουν και

περιγραφές  για οικογένειες  που  αναγκάστηκαν να δανειστούν προκειμένου να πληρώσουν τις

οδοντιατρικές επεμβάσεις σε ιδιωτικές δομές.

Δεδομένου  ότι  το  πρόβλημα  έχει  κατεπείγοντα χαρακτήρα,  συνεπώς  είναι  αναγκαία  η

άμεση παρέμβαση  της Πολιτείας για την επίλυσή του, καθώς ο  σεβασμός των δικαιωμάτων των

ΑμεΑ κατοχυρώνεται σε σειρά άρθρων του Συντάγματος, όπως ρητά στο άρθρο 21.
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Δεδομένου ότι η Κυβέρνηση έχει δεσμευτεί να εφαρμόζει  διυπουργικά εφαρμογή Ρήτρας

Δίκαιης Μετάβασης, με ειδική κατά προτεραιότητα λήψη θετικών μέτρων ιδιαίτερης μέριμνας προς

όφελος των κατοίκων της Δυτικής Μακεδονίας. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1) Ποια είναι η  υφιστάμενη κατάσταση στο νομό Κοζάνης αναφορικά με το καταγγελλόμενο

πρόβλημα και ειδικότερα:

α) Για ποιους  συγκεκριμένους λόγους δεν πραγματοποιούνται οδοντιατρικές επεμβάσεις που

χρήζουν ολικής νάρκωσης σε συμπολίτες μας με αναπηρίες;

β) Πόσοι ιατροί των απαραίτητων ειδικοτήτων για τις εν λόγω επεμβάσεις υπηρετούν και με

ποια σχέση εργασίας παρέχουν τις υπηρεσίες τους;

γ) Ποια είναι η ακριβής υφιστάμενη κατάσταση του σχετικού ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού;

δ) Πόσα χρόνια υπάρχει το πρόβλημα των αναγκαστικών μετακινήσεων εκτός περιφέρειας και

ποιες ενέργειες έχετε υλοποιήσει μέχρι στιγμής για την άρση της ανεπίτρεπτης ταλαιπωρίας;

2) Σε  ποιες  συγκεκριμένες  άμεσες  ενέργειες θα  προβείτε  για  την  τάχιστη  επίλυση του

προβλήματος και εντός ποιου  χρονοδιαγράμματος, ώστε οι συμπολίτες μας με αναπηρίες να

μην αναγκάζονται να μετακινούνται στη Θεσσαλονίκη, να μην βιώνουν πολύμηνες επίπονες

αναμονές  και  οι  οδοντιατρικές  επεμβάσεις  υπό  ολική  νάρκωση  να  πραγματοποιούνται

επιτέλους εντός νομού;

Ο Ερωτών Βουλευτής

Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις)
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